
Midlertidige ansettelser får ikke flere i arbeid 

Dagbladet skriver på sin lederpost 22. november at arbeidsminister Erikssons største 
utfordring vil bli å få flere funksjonshemmede ut i arbeid. Eriksson uttalte i Aftenposten 21. 
oktober at løsningen for denne gruppen blant annet vil være å åpne for større bruk av 
midlertidige ansettelser. Leder av Unge Funksjonshemmede, Birgit Skarstein, mener økt bruk 
av midlertidige ansettelser ikke vil løse problemet. Skarstein snakker på vegne en gruppe 
som er vanskeligere stilt på arbeidsmarkedet enn andre. På tross av Skarstein sine 
anbefalinger, fastholder arbeidsminister Robert Eriksson at flere midlertidige ansettelser vil 
minske arbeidsledigheten for utsatte grupper i samfunnet.  Arbeidsmiljøloven åpner i stor 
grad for midlertidige ansettelser. Det finnes bedre måter å få flere i arbeid enn ved å svekke 
arbeidstakeres ansettelsesvern. Vi møter daglig klienter som er ansatt midlertidig, og som på 
grunn av dette får en uforutsigbar livssituasjon. Arbeidstaker har kun krav på fast stilling 
dersom han er ansatt sammenhengende i 4 år. Dette er ikke et rigid system som gjør at folk 
blir stående utenfor arbeidsmarkedet. Problemet er snarere at folk står utenfor arbeidslivet i 
perioder fordi de på grunn av dagens ordning nettopp ikke klarer å skaffe seg en fast jobb. Vi 
ber derfor arbeidsministeren lytte til oss som har erfaring med mennesker som har 
problemer i arbeidslivet. Det er vi som ser konsekvensene av den ordningen vi allerede har 
med midlertidige ansettelser. Vår erfaring tilsier at arbeidsministerens forslag ikke vil få flere 
i jobb. 
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